
REFERAT FRA STYREMØTE 23.11.2020    

 
Avdeling Hovedlaget 

Dato 23.11.2020          Kl. 18:00                          Sted: Flerbrukshuset 

 

Tilstede: 

Stein Ove Aanonsen, Tor Bach, Eivind Selven, Oda Sterten, Hege Berg, Hermann 

Lund, John Forvik, Atle Olav Sognli og Anders Skjøld (DL)  

Meldt fravær Karin Røttereng og Kari Fossvold  

Ikke møtt  

 

Sak nr. Begrunnelse Vedtak 
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Referat styremøte 15.10.2020 

 

 

- Referat fra forrige styremøte 

godkjennes 

- Ove A og Anders S orienterte om 

status Ulvåshytta 
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Orienteringssaker; 

 

Økonomi 

- Tor Bach orienterte om status for 

økonomien i OIF p.d.d. 

 

Strategi: 

- Eivind Selven orientere om status for 

strategiprosessen 

- Innspill fra enkelte avdelinger om å se 

på en felles kommunikasjonsplattform 

for hele OIF 

- Arbeidet er godt i gang med 

samfunnsregnskap, skiltprosjekt i 

Ulvåsmarka og Idrettsparken. 

 

Status korona: 

- Ove Aanonsen orienterte om status 

korona i OIF 

 

Status daglig leder: 

- Ulvåsveien: Tor B og Anders S 

orienterte om status Ulvåsveien 

- Ny utstyrsleverandør: Umbro er 

invitert til å presentere seg selv og 

sine produkter for OIF onsdag 2 

desember i flerbrukshuset 

- Billotteriet: Daglig leder har deltatt på 

oppstartsmøte for lotteri i 2021, og 

orientere om videre prosess for 

lotteriet. 

 

Utstyr:  

- Orientering utgikk 

 

 

 

 

Orienteringssakene tas til etterretning. 

 

 

 

 



Politiattester: 

- Orientering utgikk 

 

Status barneidrett: 

- Orientering utgikk 
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40/20/1 
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Innkommende saker: 

 

IKAS 

 

Det er behov for rehabilitering av 

Orklabanen.  

 

To alternativer skissert i referat fra IKAS. 

 

1. Midlertidig reparasjon frem til en 

større rehabilitering når banen igjen 

kan utløse spillemidler i 2024. 

           Kostnad beregnet for Alt 1 til ca.  

           1 000 000,- i 2021.                          

2. Utsette rehabilitering til 2024 og 

omdirigere kamper for 11’er fra 

Orklabanen til Orkla Maskin Arena 

og sette mindre grupper (7’er, 5,er) til 

Orklabanen. 

 

 

Trenersak OIF Fotball 

 

OIF fotball har bedt trener om å fratre sin 

rolle som trener i OIF Fotball (Vedtak i OIF 

fotball) 

 

Trener har klaget på vedtak i OIF fotball til 

hovedstyret. (Se utsendt dokumentasjon til 

styret fra klager og OIF fotball) 

 

Trenersak OIF fotball. 

OIF fotball har bedt trener om å fratre sin 

rolle som trener i OIF fotball. (Vedtak i OIF 

fotball) 

Trener har klaget på vedtak i OIF fotball til 

Hovedstyret. (se utsendt dokumentasjon til 

styret fra klager og OIF fotball) 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak 

 

OIF utreder de kortsiktige og langsiktige 

konsekvensene for OIF i og utenfor IKAS. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vedtak: 

Klagen avslås 

OIF hovedstyret stiller seg enstemmig bak 

fotballstyrets vedtak. 
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Eventuelt 

 

- Julemøte planlagt til 10 desember 

utgår grunnet korona.  

- Neste møte: 10 desember  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Orkanger 27.11.2020 

    

 

 

.....................................  ...........................................        ……………………….. 

Ove Aanonsen    Tor Bach    Hege Berg 

 

 

 

.................................... .............................................          ……………………………… 

Eivind Selven   Hermann Lund  John Forvik 

 

 

 

……………………… …………………………….       

Atle Olav Sognli   Anders Skjøld (DL) 


